
PROTOKÓŁ NR 86/2023

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady 
Gminy Dąbrówka oraz Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka, które odbyło się 
12 czerwca 2023 roku.

Posiedzenie trwało: 12.00 -  13.40

Na posiedzeniu komisji obecni byli:
1. Marcinkiewicz Andrzej - Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych 

i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka,
2. Bereda Piotr -  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka,
3. Kuśkowska Helena - członek komisji,
4. Rasiński Tomasz - członek komisji,
5. Bielecki Kamil - członek komisji.
6. Rosa Andrzej - członek komisji.
7. Pasoń Marek -  członek komisji,
8. Banasiak Marek -  członek komisji,
9. Wójcik Grzegorz -  członek komisji,

oraz
• Pani Agnieszka Gryglas - Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,
• Pani Beata Brzezińska -  Sekretarz Gminy Dąbrówka,
• Pan Jacek Jeziorski -  Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Dąbrówce.

Przebieg posiedzenia komisji 

Ad.1 Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Andrzej Marcinkiewicz, powitał zebranych 
i poinformował, że porządek posiedzenia przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Część wyjazdowa po terenie Gminy Dąbrówka.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego.
4. Kontrola poniesionych wydatków w 2022 r. przez Gminę Dąbrówka na 

utrzymanie Ochotniczej Straży Pożarnej Ludwinów -  Józefów oraz 
Ochotniczej Straży Pożarnej Kołaków.

5. Sprawy bieżące.
6. Zakończenie posiedzenia.
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Ad. 2 Część wyjazdowa po terenie Gminy Dąbrówka

Godz. 12:10 wyjazd komisji 

Godz. 13:10 przyjazd komisji

W części wyjazdowej komisji obecna była Sołtys Sołectwa Kowalicha Pani Beata 
Socha Włodarczyk oraz pracownik merytoryczny gminy z Referatu Inwestycji 
i Rozwoju Pan Tomasz Sawicki.
Na posiedzenie Komisji o godz. 13,15 przybył Pan Grzegorz Wójcik.

Wnioski komisji z części wyjazdowej dotyczącej podań:
• Pani Beata Socha Włodarczyk złożyła w imieniu mieszkańców podanie 

w sprawie utworzenia przystanku autobusowego na żądanie na ul. Królewskiej 
i ul. Brzozowej w miejscowości Kowalicha.

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady 
Gminy Dąbrówka poddał pod głosowanie wniosek o wszczęcie procedury wykonania 
przystanku autobusowego na żądanie w ul. Królewskiej i ul. Brzozowej w miejscowości 
Kowalicha. Ze wskazanym miejscem przez w/w komisję.
Ponadto Pan Tomasz Sawicki został poinformowany o wszczęciu procedury realizacji 
zadania.
Głosowanie komisji:

6 głosów „za”,
0 głosy „przeciw"

0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 6 radnych

• Pan Tomasz Rasiński w sprawie zamknięcia placu zabaw za OSP Ludwinów -  
Józefów. Na placu zabaw znajdują się duże ilości szkła, ciągle jest 
dewastowane.

Komisja sugieruje nie zamykanie placu zbaw tylko wnioskuje o montaż monitoringu na jego 
terenie.

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady 
Gminy Dąbrówka poddał pod głosowanie wniosek w sprawie montażu monitoringu 
przy placu zabaw za strażnicą OSP Ludwinów -  Józefów. Komisja wskazała źródło 
finansowania (fundusz sołecki).
Głosowanie komisji:

6 głosów „za”,
0 głosy „przeciw”

0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 6 radnych
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Ad. 3 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania 
oraz odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego.

Pan Jacek Jeziorski przedstawił projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu 
powoływania oraz odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego. 
Przewodniczący posiedzenia komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.

6 głosów „za”,
0 głosy „przeciw”

0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 6 radnych

W dalszej części posiedzenia Pan Andrzej Marcinkiewicz zadał pytanie dotyczące 
podpisania umowy na odbiór odpadów?
Odpowiedzi udzieliła Pani Agnieszka Gryglas informując, iż ostatnie postępowanie 
przez Krajową Izbę Odwoławcza okazało się pozytywne dla Gminy Dąbrówka. Firma, 
która złożyła pozew do KIO zostanie obciążona kosztami postępowania i kosztami 
postępowania poniesionymi przez Gminę Dąbrówka.

Ad. 4 Kontrola poniesionych wydatków w 2022 r. przez Gminę Dąbrówka na 
utrzymanie Ochotniczej Straży Pożarnej Ludwinów -  Józefów oraz Ochotniczej 
Straży Pożarnej Kołaków

Komisja zapoznała się z zestawieniem wydatków za 2022 rok Ochotniczej Straży 
Pożarnej Ludwinów - Józefów oraz Ochotniczej Straży Pożarnej Kołaków.
Ponadto komisja wyjechała w teren do OSP Ludwinów -  Józefów oraz OSP Kołaków 
celem sprawdzenia zasadności i celowości wydatkowania środków publicznych.

Lp. Wydatki OSP Kołaków Kwota

1. AGD - wyposażenie kuchni 16 187, 00 zł.
2. Naprawa Hamulców 2 075, 85 zł.
3. Ubrania koszarowe 305, 90 zł.
4. Badania lekarskie 1 900, 00 zł.
5. Serwis opon 897, 90 zł.
6. Węże 1 468, 00 zł.
7. Selektywne powiadamianie 221,40 zł.
8. Klimatyzatory 15 129,00 zł.
9. Aparaty powietrzne 15 392,22 zł.
10. Paliwo 1 804,48 zł.

Lp. Wydatki OSP Ludwinów -  Józefów Kwota
1. Badania lekarskie 800,00 zł.
2. Selektywne powiadamianie 221,40 zł.
3. Paliwo 2 609,16 zł.
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4. Serwis piły spalinowej 778,42 zł.
5. Klimatyzatory 26 149,80 zł.

Przewodniczący komisji zadał pytanie czy członkowie komisji mają uwagi do 
poniesionych wydatków w 2022 roku przez Gminę Dąbrówka na utrzymanie 
Ochotniczej Straży Pożarnej Ludwinów -  Józefów oraz Ochotniczej Straży Pożarnej 
Kołaków.
Członkowie komisji nie wnieśli uwag.
Po przeprowadzonej Kontroli poniesionych wydatków w 2022 r. przez Gminę 
Dąbrówka na utrzymanie Ochotniczej Straży Pożarnej Ludwinów -  Józefów oraz 
Ochotniczej Straży Pożarnej Kołaków komisja pozytywnie opiniuje w/w wydatki.

Ad. 5 Sprawy bieżące

W dalszej części posiedzenia w zakresie Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych 
i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka Pan Piotr Bereda odczytał pismo 
mieszkańców ul. Krótkiej w miejscowości Dąbrówka w sprawie zaniepokojenia 
realizowaną w sąsiedztwie inwestycją. Inwestor ma w planach budowę trzech domków 
drewnianych z przeznaczeniem pod wynajem dla ok.45-60 cudzoziemców ze 
wschodu. W  planach ma budowę kolejnych domków przeznaczonych również na w/w 
cel.

Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady 
Gminy Dąbrówka poddał pod głosowanie wniosek o odczytanie treści w/w pisma 
w sprawach różnych przez Przewodniczącego Rady Gminy Dąbrówka na najbliższej 
Sesji Rady Gminy Dąbrówka.
Głosowanie komisji głosów:

6 głosów „za”,
0 głosy „przeciw”

0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 6 radnych

Na posiedzenie poproszono Obsługę prawną Panią Annę Kłosowską.

W  sprawach bieżących Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka członkowie 
komisji zadali następujące pytania:
Na wszystkie pytania wyjaśnień udzieliła Pani Anna Kłosowska.

• Kto według przepisów odpowiada za obsługę sesji Rady Gminy Dąbrówka? 
Wójt powinien zapewnić obsługę i to wójt decyduje który z pracowników powinien się 
na sesji stawić.

• Czy wójt może zakazać pracownikom uczestnictwa w Sesji Rady Gminy 
Dąbrówka?

Pani Anna Kłosowska poinformowała, że nie ma takiej informacji, że wójt zakazał 
pracownikom uczestnictwa w sesji. Wójt nie może zakazać.
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Głos zabrał radny Pan Grzegorz Wójcik informując, że pani sekretarz poinformowała, 
że dostała telefoniczne polecenie zakazu uczestnictwa pracowników w sesji.
Pani Anna Kłosowska - w tym czasie byłam na urlopie, ale muszą Państwo też 
wiedzieć, że Przewodniczący Rady jest zwierzchnikiem służbowym w obsłudze sesji 
rady i to przewodniczący mógł wydać polecenia pracownikom stawienia się na sesji, 
takie są przepisy.

• Czy jeśli pani jest na urlopie to obsługa prawna nie funkcjonuje?
Moim zdaniem obsługa prawna była, zastępstwo miał mieć mecenas Kaim.
Głos zabrał Pan Piotr Bereda informując, że pan mecenas kontaktował się dzień 
wcześniej informując, że w czasie trwania komisji rewizyjnej będzie uczestniczył 
w rozprawie sądowej. Prosił o kontakt telefoniczny. W dniu posiedzenia komisji 
rewizyjnej były wykonane połączenia telefoniczne, ale bez rezultatu.

W dalszej części posiedzenia w zakresie Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych 
i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka radny Pan Kamil Bielecki wystąpił 
z ustnym wnioskiem o nie wyłączenie w nocy oświetlenia ulicznego przy drogach 
gminnych na okres wakacyjny w miejscowościach Ślężany, Kowalicha, Kuligów, 
Marianów, Czarnów.

Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady 
Gminy Dąbrówka poddał pod głosowanie wniosek o włączanie na okres wakacyjny 
oświetlenia ulicznego w nocy przy drogach gminnych na terenie gminy Dąbrówka. 
Głosowanie komisji głosów:

6 głosów „za”,
0 głosy „przeciw”

0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 6 radnych

Radny Pan Tomasz Rasiński zgłosił niedrożność hydrantów w drogach od strony 
Kołakowa.
Głos zabrał Pan Andrzej Marcinkiewicz informując, że kilka dni temu Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Dąbrówce opublikował informację o corocznym wykonaniu 
przeglądu hydrantów zewnętrznych.

Ad.6 Zakończenie posiedzenia

Następnie Przewodniczący komisji -  Pan Andrzej Marcinkiewicz, mając na uwadze 
brak chętnych do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych 
w porządku posiedzenia, zakończył posiedzenie Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych 
i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka oraz Przewodniczący komisji - Pan 
Piotr Bereda zakończył posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka.
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Na tym protokół zakończono.

Lp- Nazwisko i Imię Podpis
1. Marcinkiewicz Andrzej
2. Bereda Piotr
3. Kuśkowska Helena
4. Rasiński Tomasz e® 3  ’
5. Bielecki Kamil

W M '6. Rosa Andrzej
7. Pasoń Marek l/&
8. Banasiak Marek
9. Wójcik Grzegorz

t:
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